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Zápisnica 

zo zasadnutia Rady kvality na PEVŠ 

 dňa 13. decembra 2023 

 

Prítomní členovia Rady kvality: 

Ing. Elena Kohútiková, PhD, Bc. Michal Drobný, – prítomní  

prof. JUDr. Pavel Šturma, DrSc., doc. Mgr. Krzysztof Gajdka, Ph.D., MBA, RNDr. Silvester Czanner, PhD, 

Mgr. Martin Kridla, LL.M, – pripojení cez MS Teams 

Prítomní hostia:  

doc. Ing. Zuzana Vincúrová, PhD. - prítomní 

 

Program:  

1. Otvorenie. 

2. Informácia k vyhodnoteniu odporúčaní medzinárodnej agentúry IEP v vnútornému systému kvality na 

PEVŠ a ich postupnému zapracovanie do systému kvality. 

3. Vyhodnotenie dotazníkových šetrení zameraných na každoročné hodnotenia kvality študijných 

programov, kvality učiteľov, kvality podporných služieb a kvality prostredia vysokej školy – súčasť 

samohodnotiacej správy.   

4. Informácia k posúdeniu vnútorného systému kvality PEVŠ a príprava na stretnutie s pracovnou skupinou 

SAAVS. 

5. Rôzne.  

 

 

Ad 1: 

Poradu otvoril a viedol predseda Rady kvality, ktorý privítal členov Rady kvality na zasadnutí 

a predstavil program zasadnutia. Rada kvality na PEVŠ bola uznášaniaschopná, keďže bola prítomná 

nadpolovičná väčšina všetkých členov Rady kvality.  

 

Ad 2: 

Predseda Rady kvality požiadal doc. Vincúrovú o poskytnutie informácie k záverečnej správe 

vnútorného systému  kvality na PEVŠ medzinárodnou agentúrou IEP a jej odporúčaní.  

Jednotlivým členom Rady kvality bola zaslaná finálna správa IEP, ktorá sa týka posúdenie vnútorného 

systému kvality na PEVŠ. Správa preukazuje, že systém kvality je funkčný a v dostatočnej miere posudzuje 

a vyhodnocuje všetky požadované časti na základe ESG. Vo finálnej správe IEP sa tiež uvádzajú odporúčania 

pre zlepšenie vnútorného systému kvality. PEVŠ plne akceptovala navrhnuté odporúčania IEP a začala ich 

zapracovávať do strategických cieľov inštitúcie v rámci legislatívnych možností v SR. Členovia rady kvality 

boli oboznámení s konkrétnymi odporúčania, ktorými bude PEVŠ zlepšovať vnútorný systém kvality. 

Niektoré odporúčania sa snaží PEVŠ prijať v krátkom čase, ďalšie sú predmetom hlbších diskusií a prejavia sa 

v strednodobom až dlhodobom horizonte. Proces hodnotenia IEP sa ukončí až podaním správy pre IEP so 

spracovanými odporúčaniami k vnútornému systému kvality na PEVŠ. Následne dostali priestor na vyjadrenie 

k finálnej správe jednotliví členovia Rady kvality. Predseda Rady kvality zhodil správu pozitívne a považuje 

je ju za úspech.  

 

Ad 3: 

Tretím bodom rokovania bolo vyhodnotenie dotazníkových šetrení zameraných na každoročné 

hodnotenia kvality študijných programov, kvality učiteľov, kvality podporných služieb a kvality prostredia 

vysokej školy – súčasť samohodnotiacej správy.  Spracované dotazníkové šetrenia ako aj samohodnotiaca 

správa  (Správa vnútorného systému kvality za akademický rok 2022/2023 – každoročné hodnotenie 

indikátorov a ich porovnanie) boli zaslané jednotlivým členom Rady kvality. Predseda Rady kvality požiadal  

doc. Vincúrová o stanovisko k zisteným výsledkom. Na základe zistených výsledkov v Správe vnútorného 

systému kvality za akademický rok 2022/2023 – každoročné hodnotenie indikátorov a ich porovnanie, bolo 

skonštatované, že úspešnosť zapojenie do dotazníkov u absolventov a zamestnancov mierne poklesla o cca 4 

% oproti minulému roku a pri študentoch mierne narástla o cca 2% oproti minulému roku. Následne boli 

členovia Rady kvality oboznámení s konkrétnymi zisteniami, ktoré boli vyhodnotené medziročne ako 

zhoršujúce sa. Vyhodnotené dotazníkové šetrenia a Správa vnútorného systému kvality za akademický rok 
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2022/2023 - každoročné hodnotenie indikátorov a ich porovnanie po prerokovaní na Rade kvality bude 

zaslaná na zverejnenie. Zároveň boli členovia Rady kvality oboznámení, že sa nad rámec interných predpisov 

PEVŠ budú vyhodnocovať aj ďalšie indikátory. Všetky spracované dokumenty nad rámec pravidelného 

každoročného hodnotenie vnútorného systému kvality budú predložené na  Radu kvality. K uvedenému bodu 

otvorená diskusia. Pani doktorka Kohútiková uviedla, že zapojenosť v dotazníkovom šetrení považuje za 

nízku k tomu aby bolo možné prijať relevantné závery.  Zástupca študentov Bc. Drobný uviedol, že v rámci 

akademických orgánov na PEVŠ v študentskej časti pracovali na zvyšovaní informovanosti o dôležitosti 

dotazníkového šetrenia. Taktiež uviedol aj dôvody nezapojenia sa do dotazníkového šetrenia, ktoré niektorí 

študenti považujú za problematické. O dôvodoch bolo informované vedenie PEVŠ a v spolupráci so 

zástupcami študentov v AS PEVŠ sa pracuje na odstránení problémov. Doc. Vincúrová uviedla, že aj na 

fakultách poverené osoby komunikujú so študentami s cieľom zvyšovania zapojenosť a pri vybudovanej 

dôvere zo strany študentov aj zistenie prípadných ďalších oblastí na riešenie. V dlhodobom horizonte sa 

zapojenosť do dotazníkového šetrenia na PEVŠ pohybuje na úrovni od 10% do 14%.  Predseda rady kvality sa 

vyjadril, že zapojenosť dotazníkového šetrenia na úrovni od 15% do 20% je možné považovať za obrovský 

úspech a následne uviedol aj zistené dôvody ako študenti pristupujú k dotazníkovým šerenia na vyspelých 

zahraničných univerzitách. Doc. Vincúrová uviedla, že snahou PEVŠ je v spolupráci so študentami hľadať 

ďalšie riešenia ako zvyšovať zapojenosť študentov do dotazníkových šetrení.  

 

Ad 4:  

Predseda Rady kvality informoval členov o ďalšom bode rokovania, ktorým je návšteva pracovnej 

skupiny SAAVS na PEVŠ a požiadal doc. Vincúrová o bližšie informácie. V žiadosti zaslanej na SAAVS 

koncom roka 2022, v súlade s platnou legislatívou PEVŠ uviedla posúdenie vnútorného systému kvality 

medzinárodnou agentúrou IEP. Taktiež bola zaslaná finálna správa IEP k vnútornému systému kvality na 

PEVŠ na SAAVS. K uvedenej skutočnosti sa SAAVS nevyjadrila. SAAVS vyrubila PEVŠ za posúdenie 

vnútorného systému kvality poplatok. Následne SAAVS zaslala zoznam členov pracovnej skupiny, ktorí budú 

posudzovať PEVŠ. Konkrétny termín návštevy ešte nebol zaslaný. Zároveň boli všetci prítomní členovia 

informovaní, že všetky dokumenty k systému kvality, ako aj opisy študijných programov a aktualizované 

VUPCH, VTC sú zverejnené na webstránke PEVŠ a sú k dispozícií pre potreby SAAVS. Uvedené 

zverejňovanie sa týka aj čiastočných správ. Dokumenty sa podľa potreby aktualizujú a zverejňujú na 

webstránke PEVŠ. Pani doktorka Kohútiková uviedla, že je potrebné, aby bol v prípade potreby k dispozícií aj 

zástupca Rady kvality PEVŠ. Predseda rady kvality sa vyjadril, že v prípade potreby bude k dispozícií.  

 

Ad 5: 

Neboli žiadne návrhy do bodu rôzne.  

  

V závere bolo prednesené a jednomyseľne schválené nasledujúce uznesenie č.1/2023: 

 

Uznesenie č.1/2023 

 

Rada kvality PEVŠ podľa čl. 7 smernice rektora č. 1/2022 Štatút Rady pre hodnotenie vnútorného systému 

kvality na PEVŠ súhlasí s predloženou správou - Správa vnútorného systému kvality za akademický rok 

2022/2023 – každoročné hodnotenie indikátorov a ich porovnanie  

 

Záverom predseda rady poďakoval prítomným za účasť. Najbližšie stretnutie Rady kvality sa uskutoční 

v priebehu letného semestra akademického roka 2023/2024.   

 

 

 

V Bratislave 14.12.2023 

Zapísala: doc. Ing. Zuzana Vincúrová, PhD.  

 


